
 

 

 

 

Besvarelse af spørgsmål nr. S 2902, som medlem af 
Folketinget Rasmus Prehn (S) har stillet til indenrigs- 
og sundhedsministeren den 28. februar 2006 
 

Spørgsmål S 2902: 
"Finder ministeren det rimeligt, at Rigshospitalets Kollegium i modsætning 

til Københavns øvrige kollegier betaler fuld ejendomsskat?” 

 

Svar: 
Jeg har til brug for besvarelsen af spørgsmålet anmodet Københavns 

Kommune om en udtalelse. Jeg vender tilbage med endeligt svar, når jeg 

har modtaget Københavns Kommunes oplysninger. 
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